



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

16th November 2020

The 120th Anniversary Celebration Dinner (Further Notice)

Dear Members,

As the Government has recently tightened the COVID-19 precautionary measures to cap the Restaurant 50% of its normal capacity, the General Committee decided that the “Celebration Dinner” for KBGC Members is to be separated into two (2) days. As such, the “Celebration Dinner” on **6th (Sunday) December, 2020** will be rescheduled to **12th (Saturday) and 13th (Sunday) December, 2020**.

Other criteria remain unchanged as the former notice of “The 120th Anniversary Celebration Dinner” dated 10th November, 2020”

As the “Anniversary Celebration Dinner” scheduled on **Sunday, 6th December, 2020** is cancelled, table reservation and walk-in diners on that day will be welcome.



Billy NG
Club Manager

120週年慶典晚宴(更新)

各位會員：

由於政府最近收緊了新冠肺炎的預防措施，將餐廳容量的上限為正常的百分之五十，所以執委會決定將本會會員的“慶祝晚宴”分為兩(2)日進行。因此，原定於2020年12月6日(星期日)的“慶祝晚宴”會改期至2020年12月12日(星期六)及13日(星期日)兩日舉行。

其他參加晚宴的準則保持不變，詳情可參照2020年11月10日“120週年慶典晚宴”通告。

由於定於2020年12月6日星期日舉行的“週年慶典晚宴”已被取消，因此將歡迎當日預訂餐桌和即場顧客。



會所經理
吳天生 謹啟
2020年11月16日